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Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ

КМЕТ НА ОБЩИНА 

МОНТАНА

ДО

инж. ИВО ИВАНОВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

МОНТАНА

Д О К Л А Д Н А

от групата Общински съветници от 

Местна коалиция НДСВ (ДПС, БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ)

Относно: Възстановяване на тренировките по плуване в закрития басейн към 

Шесто СУ „Отец Паисий“, гр. Монтана за всички желаещи деца, с квалифициран 

треньор.

Към м ом ента единствения функциониращ  закрит басейн на територията на гр. 

М онтана е този, който се намира в сградата на Ш есто средно училищ е „О тец П аисий“ 

в град М онтана. П оради възникнали множество запитвания от страна на граж даните 

относно възмож ността, деца от различни възрастови групи да бъдат обучавани във 

вторият по популярност индивидуален спорт, а именно плуване, се оказва, че в наш ият 

град няма такава възмож ност.В  момента възмож ност за такова обучение им ат само 

децата, посещ аващ и Ш есто средно училищ е „О тец П аисий“ в град М онтана. Басейнът 

работи за външ ни лица от 17.00 до 19.00 часа, срещ у определена такса, но без треньор.

Уважаеми г-н Живков,

Уважаеми господин Иванов,
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До преди две години имаш е възмож ност всички желаещ и деца да се запиш ат на 

плуване, чрез обединен  детски комплекс „Ние врабчетата“ в гр. М онтана, като 

желаещ ите бяха разпределени в групи и на децата им бе осигурен треньор.В  

последствие, поради липсата на достатъчно средства за  осигуряване на работна заплата 

на учителя по плуване, тази  възмож ност бе премахната.

П луването е един от най -  ефективните комплексни спортове, който развива 

всички мускули, тонизи ра кожата, увеличава дихателния капацитет на белите дробове. 

П луването подобрява общ ото здравословно състояние на организма за кратък период 

от време. П луването оказва и сериозно влияние върху развитието на децата, като е 

доказано, че децата  които се занимават с плуване от по -  ранна детска възраст се 

развиват много по -  добре физически и психически, от техните връстници, които не 

практикуват този  спорт.

Уважаеми г-н Живков,

Уважаеми господин Иванов,

И майки предвид  всичко това и още много редица фактори, които превръщ ат 

плуването в един от най -  предпочитаните спортове и с оглед желанието на много 

граждани от общ ина М онтана смятаме, че общ ински съвет М онтана съвместно с Кмета 

на общ ина М онтана е нуж но да предприеме необходим ите мерки и да потърси 

възмож ност за  осигуряване на средства за работна заплата и осигуровки на едно лице 

на 4 часов трудов договор. Съгласни сме, при необходим ост да се определи м инимална 

месечна такса за  обучението на деца, за да успеем е общ и усилия да дадем ш анс на 

всички желаещ и деца, отново да имат възмож ност да практикуват плуване с осигурен 

треньор.



3400, гр. Монтана, ул. „Сирма войвода" №4, пощенска кутия 82 
@096/305150, fa x  096/307554, e-mail: mbalmont@net-surf.net, http://mbalmontana.com

5 - /
№ .  P C  . ..

V i I .' t-, —.0. v. «.‘.i : \ — /"..v oC

ДО
Г-н Златко Живков 
КМЕТ на ОБЩИНА МОНТАНА

Копие:
До Г-н Иво Иванов 
ПРЕДСЕДАТЕЛ на 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ МОНТАНА

Копие:
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  МОНТАНА

ПИСМО - ПРЕДЛОЖЕНИЕ

Уважаеми господин Живков,
Уважаеми господин Иванов,
Уважаеми дами и господа Общински съветници,

МБАЛ „Д-р Стамен Илиев“ АД - гр. Монтана е основното болнично заведение в 
града и област Монтана осигуряващо двадесет и четири часово денонощно обслужване 
на населението. Цел на мениджърския екип е създаване на адекватно обезпечена 
материално-техническа база за предоставяне на качествена болнична помощ. Поетапно 
всяка година амортизираната болнична апаратура и оборудване се подменя със 
съвременна нова със собствени средства, с целеви субсидии от M3 и допълнително 
финансиране от външни източници.

За подобряване на качеството на медицинска дейност в МБАЛ „Д-р Стамен 
Илиев“ АД - гр. Монтана, свързана с оперативните дейности извършвани в 
Отделение по хирургия , Отделение по анестезиология и интензивно лечение и 
Отделение по неонатология е необходимо:

1. Доставка и монтаж на 1 брой неонатологична реанимационна маса -  
приблизителна стойност -  30 000 лв.

2. Поставяне на антибактериална настилка в общите части в Отделение по 
хирургия и Отделение по анестезиология и интензивно лечение -  приблизителна 
стойност -  40 000 лв.

Осигуряването на достъпна среда за пациентите, посетителите, персонала и 
доставчиците на стоки и услуги на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев“ АД - гр. Монтана е 
първостепенна задача, чрез осигуряването на която, ще се подобри качеството на 
медицинската дейност и удовлетвореността на гражданите на община Монтана, 
ползващите медицинските услуги.

ОБЩИНА МОНТАНА 
Център за административно обслужване \ 
Деловодство „АПИ0“,тел.096/394 247 
www.montana.bg, e-mail: cao3@montana~.bg [
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Моля, чрез залагането в бюджета на община Монтана за 2024 г. на сумата от 
70 000 лв. да съдействате за висококачественото обслужване на пациентите в МБАЛ -  
Монтана и жителите на община Монтана

Уважаеми дами и господа,
Смятам, че Здравеопазването ще бъде един от основните приоритети в нашата 

Община и горещо вярвам, че молбата ми за финансова подкрепа ще бъде 
удовлетворена.

С уважение,



ДО КМЕТА
НА ОБЩИНА МОНТАНА 

СКОПИЕ
ДО ПРЕДСЕДАТЕЛЯ 
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СКОПИЕ
ДО ОБС МОНТАНА

ПРЕДЛОЖЕНИЕ
от Валери Спасов - общински съветник в Общински съвет -  Монтана

Относно: Организация за изграждане на видеонаблюдение в малките населени места.

УВАЖАЕМИ Г-Н ЖИВКО,

УВАЖАЕМИ Г-Н ИВАНОВ,

УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

Във връзка с подобряването на контрола на трафика по населените места и по-добрата 
превенция на евентуални нарушения, и престъпления на територията на Община Монтана 
предлагам в бюджета за 2024г. да бъдат предвидени средства, който да са насочени към 
кметствата за изграждане на видеонаблюдение на входно изходните артерии. За целта да 
бъдат поставени специализирани камери Ден/Нощ за автоматично разпознаване на 
регистрационни табели на преминаващите автомобили. Към същите да се осигури връзка с 
интернет и да се предостави достъп на правоохранителните органи, които да оперират с тях.

Необходимата инвестиция за едно населено място за поставянето на 2 (два) броя камери е 
приблизително 6000 (шест хиляди) лева видно от приложената примерна оферта.

Като Инспектор към Изпълнителна агенция по ръбарство и аквакултури изпълнявам контролни 
функции по превенция на нелегален, нерегламентиран и недокументиран риболов. В работата 
ми от изключителна полза са поставените от АПИ и Община Монтана камери за проследяване 
на пътния трафик. За съжаление тези съоръжения са съсредоточени около град Монтана и 
главните пътни връзки като Е79 например, но при отклоненията към селата Николово, 
Крапчене -  Липен, Студено Буче, Горна Вереница, Клисурица -  Славотин например няма 
камери и там проследяването на евентуални нарушители не е възможно.
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Така разположените камери ще бъдат от полза и на Изпълнителна агенция по горите, за 
превенция на нелегалния дърводоби, Агенция митници и от съществена полза за полицята в РУ 
Монтана и други правоохранителни структури.

Стойността на инвестицията е минимална в сравнение със стойността на щетите от дадено 
престъпление, което тази технология би осуетила.

\

Вносител:
ВАЛЕРИ СПАСОВ
Общински съветник Обс Мб^рпана
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Video System, Cable System, LAN Networks, Home and Office Security System 
Тел, за контакти: 0884 388574; 0886 608000

Ha вниманието на 
Г-н Валери Спасов

Оферта предложение за монтаж на пътни камери за следене на 
регистрационните номера на входно-изходните артерии в селата в

Община Монтана

“Мулти Уърк" ЕООД -  гр.М онтана е специализирана в проектирането и изграждането на 
системи за цифрово видеонаблюдение, Домофонни системи, LAN мрежи, Безжични мрежи, 
Охранителни системи, Системи за контрол на достъпа, Асемблиране на компютърни 
конфигурации и др. Дейността на фирмата е разпространена практически във всеки голям град 
в Северозападна България. Осигуряваме поддръжка и сервизно обслужване за всеки осъществен 
от нас проект.

Благодарение на висококачествените услуги и добрите препоръки от настоящите ни 
клиенти, разширяваме дейността си много бързо. Във фирмата работят млади и перспективни 
специалисти с отлична професионална квалификация, готови да разрешат различни проблеми и 
да реализират идеите на нашите клиенти.

Дългогодишния опит ни помага да предложим оптимално решение спрямо почти всяко 
клиентско изискване и да изградим балансирани и надеждни системи.

Ето някои от досегашните ни клиенти и изградени от нас обекти:
Помещения за задържане в РПУ в градовете Монтана, Враца, Видин, Кула, 

Белоградчик, Вършец, Берковица, Лом, Оряхово, Козлодуй, Бяла Слатина, РПУ -  гр.Мездра, 
Транспортна Полиция -  гр. Мездра;

Общински медицински център -  град Монтана;
“Информационно обслужване” АД -  град Монтана;
“Информационно обслужване” АД -  град Видин;
“Ларго Груп” ООД -  Верига хранителни магазини - град Монтана;
Средно Общообразователно Училище -  “Васил Левски” -  град Бойчиновци;
Първо Основно Училище -  “Васил Левски” -  град Вълчедръм

“Транском СА” ООД -  Общо и Транспортно машиностроене;
"Балкантранс 2006" ЕООД -  град М онтана -  Автобусни превози, Автокъща и 

платен автопаркинг;
ЕТ “Родис” -  представител за Северозападна България на отоплителни уреди

“Вест М обиле” ООД;
“АДЛ” ООД -  град София -  Цех за производство на млечни продукти;

“MulliWork ” ЕООД ® 2023 год. www. т ultiworkbg. com
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"Нет-Сърф.Нет" ЕООД -  водещ Интернет доставчик в Северозападна България; 
"Финансова компания - Клуб 92" ЕООД;
“Ваня М М ” ЕООД - Верига хранителни магазини и складове- град Монтана 
ЕТ "МАКУСАЛИ" -  Верига хранителни магазини -  град М онтана 
Счетоводна къща “Петров” ЕООД -  град Монтана;
Заложна къща “Вери-85” ООД -  град Монтана;
Заложна къща “Ми Груп” ООД -  град Монтана;

“Еконт” ООД -  офис -  град Монтана;
“Л есагрокомерс” ЕООД -  цех за производство и обработка на дървени материали; 
“М онтех” ЕООД - Сервиз на хладилна техника и производство на метални

изделия;
“Проучване и добив на Нефт и Газ” -  гр. Плевен
М агазин “Silver” -  верига магазини за сребро, град София, “Студентски град” и 

“Ю жен М ОЛ”.
“Триумф” ООД -  град Монтана -  Цехове за металообработка и шлосерство; 

Строителна борса “Гарант Г.Г” ЕООД -  град Монтана;
ЕТ “Турсепам” -  Верига магазини за електроматериали и железария на едро и

дребно;
Целодневна Детска градина „Щ астливо детство“ - Видеодомофонна система;
Офис сгради -  външно и вътрешно видеонаблюдение;
Областна Администрация -  град Монтана;
Сладкарница “Корона” -  град Монтана;
Фитнес зала “Виталика” -  град Монтана;
„М онбат” АД -  град Монтана -  водещ производител на акумулаторни батерии в

цяла Европа;
„М онбат Рисайклинг” АД -  град Монтана;
Завод „Балкан” АД -  град Монтана;
„Кремапласт” ООД -  град Монтана;
ЕТ „Екатерина Йорданова М АТ-ГЕР” -  Земеделски производител;
„Пентоп” ЕООД -  град Вършец -  цехове производство на мебели;
„Агросантия” ЕООД -  база село Мърчево;
„Агросантия” ЕООД -  база село Бутан;
„Принцес - Н ” ООД -  цехове за производство на хранителни ястия;
„МК М отор” ЕООД -  доставка и продажба на скутери и мотоциклети;
Общинска служба „Чистота” -  град Монтана;
„Община Берковица” -  системи за Видеонаблюдение и Пожароизвестяване;
Детски градини в град Берковица -  Системи за Пожароизвестяване;
Складове на едро и дребно;
Денонощни магазини за цигари и алкохол;
Автокъщи и паркинги;
Производствени цехове;
Редица частни домове и вили;
Ферми за отглеждане на животни;

Във връзка с Ваше запитване за доставка, монтаж и конфигуриране на Пътни камери за 
наблюдение на регистрационни номера на бързодвижещи се автомобили в селата в Община 
Монтана, имаме удоволствието да Ви предложим следната ценова оферта :

- Монтаж на специализирана пътна камера за входно-изходните 
артерии в селата в Община Монтана- Реализиран с IP камера,
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специализирана за наблюдение на регистрационни номера на бързодвижещи 
се автомобили:

Го. Монтана 3400 бул. "Трети Март " N 132 E-mail:office@multiworkbg.com

Артикул Количество Единична
цена

Крайна цена 
(лева с ДДС)

Специализирана IP камера Ден/Нощ за 
автоматично разпознаване на 

регистрационни табели (LPR); Deep Learning 
алгоритъм: 2.0 Мегапиксела FullHD

(1920x1080@50 кад/сек); 1/1.8" Progressive Scan 
CMOS сензор; 0.002 Lux (0 Lux IR on); 

интелигентно IR осветление до 100 м; 
варифокален моторизиран обектив 8~32 мм 

(хоризонтален ъгъл 103.3°~38.6°) с 
дистанционна настройка (Smart Focus); 

механичен IR филтър; Н.265+/Н.265/ 
Н.264+/Н.264 компресия; 5 видеопотока; 2 

алармени входа/2 релейни изхода за 
управление на бариера (24Vdc/1A); 3D DNR 
шумов филтър; 140dB WDR; интелигентни 

функции: пресичане на линия/нарушение на 
зона/оставен (изчезнал) предмет/детекция на 

лица/анти-саботаж/LPR (вграден алгоритъм за 
разпознаване на per. номера); памет за 10 000 

номера в черен/бял списък; възможност за 
разпознаване на номера при скорост до 120 

km/h; SDK за LPR интеграция с външни системи; 
Подобряване на картината (Defog); ROI зони на 
кодиране; слот за micro SDXC карта (до 256GB); 
вграден нагревател; за външен монтаж (IP67) от 

-40С-60С, стойка със скрито окабеляване;
12Vdc/PoE+ 12W

1

2293

2293

Монтажна основа 1
40

40

РоЕ инжектор (захранващ модул) за захранване 
на камерата

1 30 30

Micro SD карта 128 GB 1 85 85
Ел. Табло за монтаж на захранването и 

оборудването с включен разклонител с три 
глезда

1
60

60

Окабеляване от таблото до камерата 1 12 12
Монтажни дейности и конфигуриране 1

180
180

Обща сума в лева (без ДДС) 2250
ДДС 450

Общо (лева с ДДС) 2700

• Предложена е цена единствено за доставка, монтаж и конфигуриране на камерите за 
наблюдение, без да са предвидени цени за достъп до Интернет до съответните точки.

• Ангажимент на Община Берковица си остава осигуряването на Интернет достъп, 
захранващо напрежение 220 V, както и осигуряване на задоволително осветление на 
наблюдаваните обекти.

За нас ще бъде удоволствие едно дълготрайно и ползотворно сътрудничество.

Монтана С Уважение: .................................................
22.11.2023 г. /инж.Даниел Найденов - Управител/
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ДО КМЕТА
НА ОБЩИНА МОНТАНА 

СКОПИЕ
ДО ПРЕДСЕДАТЕЛЯ 
НА ОБС МОНТАНА

: О Б Щ И Н А  М О Н Т А Н А  j
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СКОПИЕ
ДО ОБС МОНТАНА

ПРЕДЛОЖЕНИЕ
от Валери Спасов - общински съветник в Общински съвет -  Монтана

Относно: Организация за изграждане на видеонаблюдение в малките населени места.

УВАЖАЕМИ Г-Н ЖИВКО,

УВАЖАЕМИ Г-Н ИВАНОВ,

УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

Във връзка с подобряването на контрола на трафика по населените места и по-добрата 
превенция на евентуални нарушения, и престъпления на територията на Община Монтана 
предлагам в бюджета за 2024г. да бъдат предвидени средства, който да са насочени към 
кметствата за изграждане на видеонаблюдение на входно изходните артерии. За целта да 
бъдат поставени специализирани камери Ден/Нощ за автоматично разпознаване на 
регистрационни табели на преминаващите автомобили. Към същите да се осигури връзка с 
интернет и да се предостави достъп на правоохранителните органи, които да оперират с тях.

Необходимата инвестиция за едно населено място за поставянето на 2 (два) броя камери е 
приблизително 6000 (шест хиляди) лева видно от приложената примерна оферта.

Като Инспектор към Изпълнителна агенция по ръбарство и аквакултури изпълнявам контролни 
функции по превенция на нелегален, нерегламентиран и недокументиран риболов. В работата 
ми от изключителна полза са поставените от АПИ и Община Монтана камери за проследяване 
на пътния трафик. За съжаление тези съоръжения са съсредоточени около град Монтана и 
главните пътни връзки като Е79 например, но при отклоненията към селата Николово, 
Крапчене -  Липен, Студено Буче, Горна Вереница, Клисурица -  Славотин например няма 
камери и там проследяването на евентуални нарушители не е възможно.

http://www.montana.bg
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Така разположените камери ще бъдат от полза и на Изпълнителна агенция по горите, за 
превенция на нелегалния дърводоби, Агенция митници и от съществена полза за полицята в РУ 
Монтана и други правоохранителни структури.

Стойността на инвестицията е минимална в сравнение със стойността на щетите от дадено 
престъпление, което тази технология би осуетила.

Вносител:
ВАЛЕРИ СПАСОВ
Общински съветник Обс Мои



ОБЩИНА МОНТАНА
■ '^ г И р  Център за административно о-бслужване 
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ДО ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - МОНТАНА

ДОКЛАДНА ЗАПИСКА

От група общински съветници на ПП „ВЪЗРАЖДАНЕ" в Общински съвет Монтана

Относно: Ремонт и връщане обратно в експлоатация на подлезите 
намиращи се в района на ЖП Гарата и автогарата на град Монтана

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ,

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

В централната част на град Монтана има три броя пешеходнжи подлези, като 
ролята им е да обслужват пешеходния поток така, че гражданите да пресичат безопасно 
булевардите. Сериозен е човекопотокът към ЖП гарата и към индустриалната зона на 
града и работещите там фирми, който би следвало да се ползва от тези подлези.

За съжаление сегашното състояние е доста лошо, те са пълни с боклуци, миришат на 
смрад, два от тях са затворени от доста време. И по конкретно:

1. Подлез, свързваш автогарата и ЖП гарата в град Монтана минаващ под бул. 
„Христо Ботев" -  затворен от дълго време заради наводнения, липсва му каквато и 
да е била поддръжка външно и тъне в разруха. Този подлез, ако е достъпен, би 
спомагал за безопасното движение на пешеходци през булеварда, тъй като няма 
светофар за пешеходци или пешеходна пътека в близост и това кара хората да 
пресичат с риск за живота си през шосето.

2. Подлез, минаващ под ул. Св. „Климент Охридски" свързан с другия отворен подлез 
към ЖП гарата в град Монтана -  затворен от дълго време, като причина за това е 
липсата на поддръжка. Външно този подлез също тъне в разруха. Този подлез ако е 
отворен би служил за безопасното придвижване на граждани, излизащи от 
подлеза към ЖП гарата в района през ул. „Св. Климент Охридски", тъй като липсва 
светофар за пешеходци в близост. Това прави пресичането през улицата опасно.

3. Отворен подлез към ЖП гарата минаващ под бул. „Христо Ботев" -  въпреки, че е 
отворен този подлез е избягван от по-голямата част от гражданите на града, заради 
лошата му поддръжка. Подлезът често се запълва с боклуци и очевидно не се 
сметопочиства редовно, в него често може да се усети дори миризма на урина,
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стените му са изрисувани с графити. Търговските обекти-магазинчета, които са 
работели преди време в него са неизползваеми и изпочупени на места.

Поради изключително лошото състояние на тези три подлеза, чрез своето бездействие 
и чрез затварянето на два от тях, техния стопанин, Община Монтана де факто 
принуждава жителите на града да не минават през тях, а да предпочетат да пресичат 
оживените градски пътни артерии с двупосочно движение с по две ленти в посока на 
необозначени за това места. Това им поведение е опасно както за тяхното здрави и 
живот, така и за преминаващите МПС.

Убедени сме, че ще се съгласите с нас, че при евентуален пътен инцидент с пешеходец, 
неосигуряването на безопасно трасе за преминаване от Общината (с други думи, 
затворен или недостъпен подлез на това място) е основание за ангажиране и на 
нейната деликатна отговорност към пострадалия. В допълнение, тези пътни участъци 
не са обозначени със съответните пътни знаци за внимание за опасност от 
нерегламентирано преминаващи пешеходци.

По закон поддръжката на инфраструктурата на територията на общината е задължение 
на нейните собственик -  Община Монтана. Подобна важна част от инфраструктурата, 
каквато са подлезите, следва да бъде поддържана в добро състояние и да позволява 
нейното използване от страна на гражданите. Това включва както задължение за 
поддържането им в приличен вид и безопасно състояние за здравето на 
преминаващите през тях пешеходци, така и осигуряване на тяхната достатъчна 
осветеност, чистота чрез регулярно почистване, охрана за сигурност и за недопускане 
замърсяване и тн. Това важи особено, когато са правени и парични дарения по банков 
път към Община Монтана, но резултат от тях е нулев. Всичко гореизложени обаче 
контрастира на задълженията на гражданите да заплащат данъци и такси към местната 
власт, но да получават насреща един безстопанствен, мръсен и смърдящ подлез в 
центъра на града и още други два затворени подлези.

За това, уважаеми общински съветници, с настоящето отправяме следното 
предложение:

- Да бъдат ремонтирани следните подлези
1) Подлез, свързващ Автогарата и ЖП Гарата в град Монтана, минаващ под бул. 

„Христо Ботев"

2) Подлез, минаващ под улица „Св. Климент Охридски" свързан с другия отворен 
подлез към ЖП Гарата в град Монтана

3) Подлез към ЖП гарата минаващ под бул. „Христо Ботев"



Като бъдат отворени и приведени в нормално експлоатационно състояние, да бъдат 
осветен и почистени, да бъдат осигурени кошчета за отпадъци в тях и ако е необходимо да 
бъде назначена охрана в нощните часове с цел осигуряване на сигурност и недопускане 
на последващо замърсяване.

Сигурни сме, че винаги могат да бъдат извадени доводи защо едно настоящо състояние е 
такова и каква е причината. Но предложението ни не е за ретроспекция на миналото 
положение, а за бъдещи действия. За това се надяваме, че ще го подкрепите, защото е 
редно да обърнем по-голямо внимание на състоянието на стопанисваната от Община 
Монтана инфраструктура през 2024г.

Въз основа на гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, предлагаме 
следния проект за

Р Е Ш Е Н И Е :

1. Общински Съвет Монтана възлага на Кмета на Община Монтана да бъдат предприети 
всички фактически действия за изготвяне на количествено-стойностна сметка за СМР 
(основен ремонт на подлезите).

1) Подлез, свързващ Автогарата и ЖП гарата в град Монтана, минаващ под бул. „Христо 
Ботев"

2) Подлез, минаващ под улица „Св. Климент Охридски" свързан с другия отворен подлез 
към ЖП гарата в град Монтана

3) Подлез към ЖП гарата минаващ под бул „Христо Ботев"

2. Общински съвет Монтана дава съгласие в бюджета на Община Монтана за 2024 г. да 
бъдат предвидени средства за основен ремонт на трите подлеза и за обезпечаването им с 
видеонаблюдение.

3. Общински съвет Монтана възлага на Кмета на Община Монтана да предприеме всички 
правни и фактически действия по избор на изпълнител на СМР - ремонт на трите 
подлезите, съгласно ЗОП..



С уважение,

Александър Димитров 

Общински съветник от Възраждане

Румен Софрониев

Общински съветник от Възраждане

Красимир Илиев

Общински съветник от Възраждане
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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - МОНТАНА
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упа общински съветници на ПП „ВЪЗРАЖДАНЕ" в Общински съвет Монтана

Относно: Подсигуряване на денонощна аптека на територията на град 
Монтана

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ,

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

В рамките на Община Монтана няма работеща денонощна аптека. Този проблем е 
от доста време -  повече от 10 години. Като също може да добавим, че град Монтана е един 
от тринадесет областни града в цяла България в които няма такава. Смятаме, че това е 
голям проблем за нашата община, тъй като ако на някой от жителите и гостите на общината 
му се наложи след 20:00ч да прибегне към услугите на аптека, най-близката такава е на 35 
км. разстояние във град Враца - нещо което създава дискомфорт поради различни 
обстоятелства (липса на спешен превоз дотам, невъзможност за пътуване поради влошено 
здравословно състояние и други). Отделно че така се вливат пари от гражданите на Монтана 
в икономиката на друга община. Тъй като държавата не е урегулирала въпроса за тази 
важна за хората услуга е оставено на частниците сами да преценяват, кога и как да работят. 
В отговор на зададен въпрос от народния представител Петър Петров към служебния 
министъра на здравеопазването през юни 2022г. е посочено, може да бъде въведено 
публично-частното партньорство за предоставяне на фармацевтични услуги в населените 
места със затруднен достъп на лекарства, като това би могло да се осъществява чрез 
договаряне на процедури за съвместно дейност между общините (общинските съвети) и 
аптеките. Според тогавашния министър на здравеопазването Асен Меджидиев, общината 
също може субсидира извършването на тази дейност, тоест според отговора на министъра 
това е възможно.

Липсата на адекватно здравеопазване освен това е една от основните причини за 
емиграцията извън община Монтана. А липсата на денонощни аптеки е част от това 
некачествено здравеопазване на местно ниво. Всички граждани на Община Монтана 
заслужават да имат денонощна аптека, каквато имат жителите на столицата, с която често 
ни сравняват, и каквато денонощна аптека имат жителите на град Враца, с която 
северозападна община избягват да ни сравняват.
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Затова смятаме, че Община Монтана трябва да изпълни своята социална функция 
към жителите на общината и да осигури на гражданите възможност за достъп до лекарства 
през тъмната част на денонощието. Предлагаме Общината да избере аптека по ред 
посочени обективни критерии, с която да сключи договор за заплащане нощни смени с 
оглед обезпечаване на денонощна аптека в областния град.

Въз основа на гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, предлагаме 
следния проект за

Р Е Ш Е Н И Е :

1. Общински съвет -  Монтана дава съгласие в бюджета на Община Монтана за 2024г. 
да бъде предвидена целева субсидия за предоставяне на денонощни фармацевтични 
услуги на територията на град Монтана.

2. Възлага на кмета на Община Монтана да предприеме всички правни и фактически 
действия за сключване на договор за съвместна дейност, съгласно закона за публично- 
частно партньорство с притежател на разрешение за търговия на дребно с лекарствени 
продукти.

С уважение,

Александър Димитров
Общински съветник от Възраждане |

Румен Софрониев
Общински съветник от Възраждане ^  

Красимир Илиев
Общински съветник от Възраждане
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От общинските съветници на ПП „ВЪЗРАЖДАНЕ" в Общински съвет Монтана

Относно: Изграждане на нова и модерна детска площадка в квартал Младост 2 
на град Монтана

УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

По време на една от срещите ни с жители на квартал Младост 2 в град Монтана, 
бяхме запознати от тях с един проблем, който спешно трябва да бъде решен, а именно, 
недостиг на качествени и модерни детски площадки в квартала. Това е един сериозен 
проблем. Една от причините за около 90% от младите хора в общината да имигрират към 
столицата, големите градове или чужбина е не само ниските доходи, но и липсата на 
социално-битови условия. Част от тези социално-битови условия е те да имат къде да 
извеждат своите деца. Можем да отбележим, че в разстояние от 10 блока един до друг 
има само една детска площадка, която е крайно недостатъчна за нуждите на живущите 
там. Жителите на квартала също така ни информираха, че в миналото са събирали 
подписка за изграждането на детска площадка в междублоковото тревно пространство, 
намиращо се между блоковете №40, №42 и №43 в квартал Младост 2. Подписката е била 
изпратена до кмета на Община Монтана, но е останала без резултат. Смятаме, че точно 
това междублоково пространство спокойно може да бъде превърнато в детска площадка 
със съответните съоръжения, която даде възможност на родителите да извеждат своите 
по-малки деца там. Ние от Възраждане взимаме позицията на хората, живеещи в квартал 
Младост 2, и също като тях смятаме, че трябва да има достатъчно детски площадки, които 
да са разположени по-начин отговарящ на нуждите им. Крайно време е да направим така, 
че наистина с общинския бюджет да можем да осигурим такива условия, при които хората 
да се радват, че живеят дори във крайните квартали на нашия град.

Въз основа на гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 отЗМСМА, предлагаме 
следния проект за

http://www.montana.bg
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Р Е Ш Е Н И Е :

1. Общински съвет -  Монтана дава съгласие от бюджета на Община Монтана за 2023 
г. да бъдат отпуснати нужните средства за изграждане на нова и модерна детска площадка 
на мястото на тревната площ намираща се в междублоковото пространство на блоковете 
№40, №42 и N243 в квартал Младост 2 на град Монтана.

2. Възлага на кмета на общината правилното и законосъобразно изпълнение на 
взетото решение.

С уважение,

Александър Димитров 

Общински съветник от Възраждане

Румен Софрониев

Общински съветник от Възраждане

Красимир Илиев

Общински съветник от Възраждане ^

(
Елена Викторова ^

— ' 
Общински съветник от Възраждане
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ОБЩИНСКИ СЪ ВЕТ МОНТАНА

ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА

ДО

КМЕТА НА

ОБЩИНА МОНТАНА

ДОКЛАДНА ЗАПИСКА

ОТ ГРУПАТА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ ОТ БСП ЗА БЪЛГАРИЯ

Относно: Подготовката и приемането на Бюджета на община Монтана за 2024 г.

УВАЖАЕМИ Г- Н ИВАНОВ,

УВАЖАЕМИ Г - Н  ЖИВКОВ,

След проведени срещи и разговори с наши съграждани от различни 
квартали на Монтана предлагаме при подготовката и приемането на Бюджета на 
община Монтана за 2024 г. да бъдат предвидени средства във връзка със следните 
предложения:

• Онагледяване по модерен и естетичен начин наименованията на 
улиците в гр. Монтана.

• Подписка на граждани за изграждане на детска площадка в квартал 
„ Младост” 2, входящ номер 94- Б-31/ 15.01.2024г.

• Подписка на граждани за изграждане на клуб на пенсионера в 
квартал „ Младост” 2 , входящ номер 94 -  Б -  32/ 15.01.2024г.

С уважение,

К. Трифонова 

С. Александрова
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До
Г-Н ЗЛАТКО 

ЖИВКОВ

КМЕТ НА ОБЩИНА МОНТАНА

До
Г-Н ИВО ИВАНОВ 

П РЕДСЕДА ТЕЛ НА 

О БЩ ИН СКИ СЪВЕТ 

М ОНТАНА

До
ОБЩ ИНСКИ СЪВЕТ 

М ОН ТАН А

Д О К Л А Д Н А  З А П И С К А
от Теменужка, Цветкова

общински съветник от коалиция „ ПП -  ДБ“

Относно: Включване на инфраструктуни обекти за финансиране на ремонтни 

дейности на улиците: ул. „Странджа“ -  в частта от ул. „Панайот Хитов“ до ул.

„Неофит Рилски“ ; ул. „ Стоян М арков“ -  в частта от ул. „ Екзарх Йосиф“ до ул.

„ Неофит Рилски“ ; ул. „ Екзарх Йосиф“ -  в частта от ул. „ Св. Климент Охридски“ до 

ул. „ Панайот Хитов“ ; ул. „Панайот Хитов „ -  в частта от ул. „ Св. Климент Охридски „ 

до ул. „ Неофит Рилски“

Уважаеми, г-н Живков, 

Уважаеми, г-н Иванов,

Уважаеми, общински съветници,

http://www.rnontana.bg
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Посочените улици са част от район, с изключително значение, поради наличието на 

учебни заведения -  III -  IV -  то ОУ и ЦДГ „ Калинка“ и парк „ Св. Дух“. Кварталът е 

много оживен и силно заселен с натоварен трафик. Същевременно с това инфраструктурата 

на посочените улици е в много тежко състояние, създаващо опасности и ограничаващи трафика. 

Лошата инфраструктура причинява заобикаляне на улиците и концентриране на трафика около 

училището и детската градина, предизвиквайки тапи и потенциални ПТП. Ремонтни дейности по 

тези улици не са извършвани от години, а те са в окаяно състояние ,което е видно от приложените 

снимки.

С ремонтирането на тези улици и тротоарни пространства се цели да се облагороди квартала и да 

се повиши качеството на градската среда; да се оптимизира трафика с цел предотвратяване на 

инциденти и гарантиране на безопасност.

С оглед на гореизложените факти предлагам следното РЕШЕНИЕ:

Предвиждане на средства за текущи ремонти в бюджета за 2024г. с фокус върху 

упоменатите улици:

1. Ул. „ Странджа“ -  в частта от ул. „ Панайот Хитов „ до ул. „ Неофит Рилски“

2. Ул. „ Стоян Марков „ -  в частта от ул. „ Екзарх Йосиф „ до ул. „ Неофит Рилски“

3. Ул. „ Екзарх Йосиф „ -  в частта от ул. „ Св. Климент Охридски“ до ул. „ Панайот 

Хитов“

4. Ул. „ Панайот Хитов“ -  в частта от ул. „ Св. Климент Охридски“ до „ Неофит 

Рилски“

ПРИЛОЖЕНИЕ: Снимки на инфраструктурното състояние на посочените улици

В носител:............................................  21.01.2024 г.

Теменужка Цветкова
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До
Г-Н ЗЛАТКО 

ЖИВКОВ

КМЕТ НА ОБЩИНА МОНТАНА.

Д о

Г-Н ИВО ИВАНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

МОНТАНА

До
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

МОНТАНА

Д О К Л А Д Н А  З А П И С К А
от Теменужка Цветкова

общински съветник от коалиция „ ПП -  ДБ“

Относно: Определяне средствата, които община Монтана отпуска за

регионалните дружества на диабетици,инвалиди, съюз на глухите и съюза на 

слепите.

Уважаеми, г-н Живков, 

Уважаеми, г-н Иванов,

Уважаеми, общински съветници,

http://www.montana.bg
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На територията на Община Монтана има създадени четири регионални 
дружества и съюзи, които обединяват хората в неравностойно положение -  
дружество на диабетици, дружество на инвалиди, съюз на слепи и съюз на 
глухи. Организации, които извършват дейност, която е важна за обществото 
като цяло и за определени групи в неравностойно положение. Посочените 
организации са най-ефективни в дейността си, следователно е от 
изключителна важност те да продължат да съществуват , като регионални 
такива. Към настоящия момент са подкрепяни от община Монтана с 
осигуряването на офиси, в които да се помещава тяхното ръководство и с 
бюджетна субсидия.

През последните няколко години, бюджетната субсидия остава непроменена и 
поставя в невъзможност съответните организации да покриват разходите си за 
издръжка и да развиват ефективно дейността си.

С оглед на гореизложените факти предлагам следното РЕШЕНИЕ:

При изготвянето на бюджета за 2024 година, в субсидията на съответните 

организации да бъде заложено увеличение и минимален праг. А именно:

1.Определя средства за дружествата на диабетици и инвалиди в размер от 

5 800 до 11 600 лв.

2.Определя средства за съюза на глухите в размер от 1 400 до 2 900 лв.

3. Определя средства за съюза на слепите в размер от 2 900 до 5 800 лв.

Вносител: 21.01.2024 г.

Теменужка Цветкова
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ДО ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - МОНТАНА

ДОКЛАДНА ЗАПИСКА

)т общинските съветници на ПП „ВЪЗРАЖДАНЕ" в Общински съвет - Монтана

Относно: Подсигуряване на осветление на пешеходни пътеки в центъра на 
град Монтана с цел безопасност на движението

j УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ,

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

В центъра на град Монтана има три слабо осветени пешеходни пътеки с голям трафик на коли и концентрация 
на човекопоток:

1. Пешеходна пътека намираща се на бул. „Александър Стамболийски" пред входа на ОДМВР - Монтана
2. Пешеходна пътека намираща се на ул. „Извора" срещу входа на парк „Монтанезиумй
3. Пешеходна пътека намираща се на ул. „Цар Борис III" пред медицински център „Полимед"

Във връзка с множество сигнали, които получихме от наши съграждани, относно слабото осветяване на тези 
три пешеходни пътеки, считаме, че с цел безопасност на движението и запазване здравето и живота на хората 
и предотвратяване на ПТП, трябва да бъдат взети нужните мерки от страна на Община Монтана, за да бъдат 
по-добре осветени.

Въз основа на гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.б от ЗМСМА, предлагаме следния проект за

Р Е Ш Е Н И Е :

От Бюджета на Община Монтана за 2024г. да бъдат отпуснати нужните средства за изграждане на осветление 
на гореспоменатите пешеходни пътеки в град Монтана.

С уважение,

Александър Димитров - Общински съветник от Възражда!

Румен Софрониев - Общински съветник от Възраждане

Красимир Илиев - Общински съветник от Възраждане

http://www.montana.bg
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ДО ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - МОНТАНА

f  У ДОКЛАДНА ЗАПИСКА

общинските съветници на ПП „ВЪЗРАЖДАНЕ" в Общински съвет - Монтана

7 Относно: Изграждане на изкуствени неравности тип „повдигната
пешеходна пътека" на бул. „Трети Март" в град Монтана

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ,

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

Булевард „Трети Март" е един най-натоварените булеварди в град Монтана. В участъка пред магазин 
„Технополис" и участъка пред сервиза „Пежо" се намират две пешеходни пътеки. Поради интензивния трафик 
преминаване през тези пешеходни пътеки често е трудно и рисково. В тези участъци често стават ПТП. С оглед 
предотвратяване на бъдещи инциденти и безопасност на движението смятаме, че Община Монтана трябва 
да вземе съответните мерки. Предлагаме тези две пешеходни пътеки да бъдат преобразувани в изкуствени 
неравности тип „повдигната пешеходна пътека".

Въз основа на гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.б отЗМСМА, предлагаме следния проект за

От Бюджета на Община Монтана за 2024г. да бъдат отпуснати нужните средства за изграждане две изкуствени 
неравности тип „повдигната пешеходна пътека" върху бул. „Трети Март" на горе-посочените места.

С уважение,

Александър Димитров 
Общински съветник от Възраждане

Р Е Ш Е Н И Е :

Румен Софрониев ,
Общински съветник^от В^^раждане

Красимир Илиев
Общински съветник oft Възраждане
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к о п и е  д о
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  МОНТАНА

КОПИЕ ДО
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА ПК "ЗА ДЕЦАТА, 
МЛАДЕЖТА, СПОРТА И ТУРМИЗМА"

ПРЕДЛОЖЕНИЕ
ОТ

съветниците на ПП "Възраждане" в Общински съвет -  Монтана,

Относно: Поставяне на български знамена във всяка общинска спортна 

зала, включително физкултурните салони в училищата на град Монтана

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ЖИВКОВ,

Националните символи са в спортните и тренировъчни центрове на всяка 
уважаваща себе си държава или община.

Време е това да се случи и в Община Монтана.

Всички състезатели на Монтана и гостуващи такива следва да тренират 
обединени от знамето на България.

https:7vazrazhdane.bg
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В тази връзка предлагаме следното

РЕШЕНИЕ:

1. Във всяка общинска спортна зала, вкл. и задължително в училищните 
физкултурни салони да бъде поставено българско знаме с размер не по-малък 
от 90/150, желателно и по-голям.

Средствата за осъществяване на предложението следва да бъдат планирани от 
Дирекция "Хуманитарни дейности" и финансирани от преходни остатъци от бюджет 
2023 ако има такива или заложени в бюджет 2024.

Предложението следва да бъде осъществено не по-късно от три месеца след 
приемането му.

С УВАЖ ЕНИ Е:
✓

АЛЕКСАНДЪР ДИМИТРОВ РУМЕН СОФРОНИЕВ'

КРА СИМИР ИЛИЕВ

https://vazrazhdane.bg
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МОТИВИ
за поставяне на български знамена във всяка спортна зала

1. П ричините, поради които следва да бъде поставено българско знаме във всяка 
спортна зала е, че то отразява единството на нацията, вдъхновява и обединява, дава сили и желание 
за победа на всички малки и големи спортисти.

2. Ц елите и очакваните резултати, които се поставят с предлаганата инициатива са 
постигане на уваж ение и толерантност сред спортистите, състезаващ и се на територията на 
Общ ина М онтана. М оже да се състезаваме от името на различни отбори, но в името на това 
българският спорт д а  върне световната си слава и самочувствие.

3. Ф инансови и други средства, необходими за осъщ ествяването на посочената 
инициатива следва д а  бъдат планирани от Дирекция “Х уманитарни дейности” и финансирани от 
преходни остатъци от бю дж ет 2023 ако има такива или заложени в бю дж ет 2024 на Общ ина 
М онтана.

https://vazrazhdane.bg
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